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Zwracam się z prośba o informacje dot. pozyskania jakichkolwiek środków na budowę, 
modernizacje infrastruktury sportowej w Naszym Mieście ( czy jakaś instytucja bądź osoba fizyczna 
składała wnioski, występowała do Rządu aby wspomóc sport w Naszym regionie).

Chodzi mi o okres czas od rozpoczęcia kadencji w roku 2018.

Proszę o informacje.


